



Ref.: 002378

Date :

الرجوع:
التاريخ: ١٩ / ٢٠٢٠

External Circular (١٦) year 2020
Reopening Precautionary Measures for
Go kart and Bikes

عمليم رقم (١٦) لسنة ٢٠٢٠
الإجراءات الاحترازية لإعادة فتح
حلبات سباق السيارات والدراجات

1. Commitment to permitted working hours.
2. All other Entertainment areas, children play areas to remain close.
3. Ensure of 50% capacity.
4. Mandatory temperature checks for all onsite staff and compulsory wearing of masks and gloves for all staff in facility.
5. All staff to practice social distancing guidelines across the facility
6. Increase the frequency of cleaning and disinfection of area during operating hours and focusing on the followings:
 - Entrance & Exits, barriers & gates
 - Toilets
 - Walking tracks and games handrail.
7. High-intensity sterilization on a daily basis for all public areas post operating hours
8. Sanitizing of all equipment's, materials, cloths, shoes changing rooms, lockers and cars after each use
9. Ensure availability of hand sanitizer in all areas.
10. Disposable head cover and gloves must be available for the customer to wear before the helmet [whenever applicable]
11. Events & celebrations are not permitted.
12. Providing waste bins to get rid of masks and gloves in the main entrances.

1. الالتزام بأوقات العمل المسموح بها.
2. استمرار إغلاق جميع المواقع الترفيهية الأخرى ومناطق لعب الأطفال التي لم يسمح بإعادة افتتاحها في هذه المرحلة.
3. السماح ببطاقة استيعابية لا تتجاوز 50%.
4. على جميع الموظفين المتواجدين الالتزام بفحص الحرارة وارتداء الكمامات والقفازات.
5. على جميع الموظفين المتواجدين تطبيق قواعد التباعد الاجتماعي.
6. تكثيف النظافة والتطهير لكل مناطق الموقع خلال ساعات العمل والتركيز على المرافق التالية:
 - المداخل والمخارج، الحواجز والبوابات
 - دورات المياه
 - المرeras والمقابض وأزرار الألعاب
7. عمل تطهير شامل لجميع المرافق يومياً بعد ساعات العمل.
8. تعميم جميع المعدات والأدوات والملابس والأحذية والسيارات وغرف الملابس والخزانات بعد كل استخدام.
9. توفير معقمات الأيدي في كل مرافق الموقع.
10. توفير أغطية الرأس والقفازات الازمة للجمهور لارتدائها قبل ارتداء الخوذة والقفازات (في المواقع التي تتطلب ارتداء خوذة).
11. لا يسمح باقامة أي من الفعاليات والاحتفالات.
12. توفير صناديق نفايات للتخلص من الكمامات والقفازات في المداخل الرئيسية.



Ref.: 2378

Date :

المرجع:
التاريخ:

13. Measuring temperature of staff and visitors before entrance.
14. Unwell people those showing symptoms with temperature above 37.5 Celsius will be prohibited from entering.
15. Compulsory wearing of masks for all visitors in all time and don't allow any visitor to enter without wearing mask.
16. Ensure barriers to be in place to control queues.
17. Encourage ticket purchase through smart payment
18. No information booklets to be distributed to customers
19. Provide all stickers, guidelines and posters which regulate the precaution measures needed.

13. قياس درجات الحرارة للموظفين ومرتادي الموقع قبل الدخول.
14. عدم السماح لمن تظهر عليهم أعراض حرارة أعلى من 37.5 من دخول الموقع.
15. يتوجب على جميع الزوار ارتداء الكمامات طوال الوقت وعدم السماح بدخول الزوار دون ارتدائها.
16. وضع الحراجز الازمة التي تنظم طوابير الجمهور.
17. تشجيع الدفع وحجز التذاكر عبر قنوات الدفع الذكية.
18. لا يسمح بتوزيع كتيبات المعلومات الورقية.
19. يجب ترفير جميع الإرشادات واللوحات والملصقات التي تنظم الإجراءات الاحترازية والعمل الآمن والمسافات الآمنة.

These measures are valid till further notice and follow-up will be through inspection to ensure compliance with the above and take the necessary measures with the violating authorities.

هذه الإجراءات سارية حتى إشعار آخر وسيتم المتابعة من خلال التفتيش التأكيد من الالتزام بماورد أعلاه واتخاذ الإجراءات الازمة مع الجهات الغير ملتزمة وفقاً للضوابط المعمول بها.

Eng.mohammad saif Alafkham
General director of Fujairah municipality

